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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:2260 Krisstöd till företag

Att bekämpa smittspridningen under pandemin måste fortsatt vara högst 
prioriterat. Vissa delar av ekonomin fungerar bra samtidigt som andra delar 
under lång tid kämpat för sin överlevnad. Därför har Moderaterna tagit fram 
och drivit på för krisstöd för att rädda jobb och företag. Men beslut och 
utbetalning av krisstöd tar alldeles för lång tid, och Moderaterna har tagit fram 
flera förslag för att påskynda detta. Vi har i dag företag som på åtta månader 
inte ens fått besked om de har rätt till stöden. Det innebär att vi har företag som 
helt enkelt får slut på pengar och tvingas upprätta en kontroll- och 
balansräkning. Då blir de diskvalificerade från stöden de från början hade rätt 
till. Då förlorar vi företag som innan pandemin var livskraftiga, och de 
anställda förlorar sina jobb.

Min fråga till finansminister Magdalena Andersson blir därför: 

Avser ministern att åtgärda problemet med att företag som väntat över ett 
halvår på krisstöd hinner bli diskvalificerade på grund av ekonomiska problem 
under tiden de väntar på besked från myndigheterna, och hur avser ministern i 
så fall att åtgärda dem?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-19
Besvaras senast
2021-03-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


